
 

 
 

Volejbalistky Liberce, Králova Pole a Olomouce slaví postup do semifinále 
Jen tři zápasy čtvrtfinálové série stačily volejbalistkám Liberce, Králova Pole a Olomouci k postupu do semifinále   
extraligy žen 2021/22. Liberecká Dukla si i potřetí poradila se Sokolem Frýdek-Místek, vítězného konce se dočkalo      
i Královo Pole proti Olympu, olomoucké vysokoškolačky nedaly pražádnou šanci Šelmám z Brna. Pro Frýdek-Místek, 
pražský Olymp a brněnské Šelmy tak letošní sezóna skončila. Dále však hoří boj o poslední volné místo v semifinále. 
Blíže k němu má po dnešním utkání Prostějov, který konečně prolomil prokletí ostravské palubovky v letošní sezóně 
a ujal se vedení v sérii 2:1. 

VK Královo Pole – PVK Olymp 3:0 (25:22, 25:14, 25:16) 

VK UP Olomouc – VK Šelmy Brno 3:0 (25:18, 25:13, 25:18) 

TJ Sokol Frýdek-Místek - VK Dukla Liberec 0:3 (17:25, 9:25, 22:25) 

Michaela Hadáčková (kapitánka FM): „Liberec opět potvrdil roli 
favorita. Myslím si, že jsme sezónu zakončily bojovně a aspoň Liberec 
potrápily. Na závěr bych chtěla poděkovat za celý tým našim skvělým 
fanouškům, kteří nás celou sezónu podporovali a budeme se těšit 
příští rok v lepší formě.“ 
Alexandra Dedková (trenérka FM): „Rozloučily jsme se pěkným 
výkonem, bohužel jsme nedokázaly vytěžit více. Holky předvedly, že 
mají potenciál a ten využily.“ 
Veronika Dostálová (kapitánka Dukly): „Ve třetím setu jsme si 
nechaly utéct začátek, ale na konci jsme zabraly a vyhrály ve třech 
setech. Jsme šťastné za vítězství v sérii.“ 

Libor Gálík (trenér Dukly): „Poslední krok bývá nejtěžší, a to se potvrdilo v posledním setu. Frýdek nám už 
v posledním utkání základní části ukázal, že k sérii play-off musíme přistoupit na 100%. My musíme holky pochválit, 
všechna utkání odehrála disciplinovaně a v plném nasazení na 100%.“ 

TJ Ostrava – VK Prostějov 1:3 (21:25, 18:25, 25:17, 14:25) 

Andrea Štrbová (kapitánka TJ Ostrava): „V 

některých činnostech, co jsme si řekly, že se musíme 

lepšit, jsme se zlepšily, což je pozitivní, ale chyběl nám 

důraz v některých činnostech. To nás dnes stálo body 

a psychiku. Je škoda, že jsme si nechaly utéct vítězství 

na domácí palubovce, ale určitě jedeme vyhrát k nim.“ 

Zdeněk Pommer (trenér TJ Ostrava): „My jsme 

udělali v prvním setu strašně moc chyb na servisu, snad 

sedm zkažených a celý zápas jsme byli slabí na útoku. 

V tomto se musíme zlepšit, protože jsme dnes opravdu 

hodně chybovali, ale budeme to muset hodit za hlavu a 

bojovat v neděli.“                  

Simona Bajusz (kapitánka VK Prostějov): „Jsme 

strašně šťastné, že jsme dnes zvládly vyhrát 3:1. V prvních dvou setech jsme tlačily soupeře na servisu, udělaly jsme méně 

chyb. Soupeř nám dva sety skoro dal, protože chyboval více. Ve třetím setu se soupeř zvedl a my jsme začaly chybovat, 

ale ve čtvrtém setu to holky asi nezvládly ve svých hlavách a my set vyhrály lehce. “  

Miroslav Čada (trenér VK Prostějov): „Já si myslím, že jsme dnes vyhráli zaslouženě. Byli jsme výrazně lepší v útoku 

i na bloku a celkově náš výkon byl jistější, takže jsem rád, že jsme toto důležité utkání zvládli.“ 
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Semifinálovou sestavu UNIQA extraligy žen doplnil celek Prostějova 
Národní sportovní centrum v Prostějově bylo svědkem čtvrtého čtvrtfinálového duelu mezi 

domácími volejbalistkami a Ostravou. Dva a půl setu měly prostějovské volejbalistky navrch a 

směřovaly k přesvědčivému uzavření čtvrtfinálové série UNIQA volejbalové extraligy žen 2021/22. 

Ostrava však další vývoj notně zdramatizovala, tudíž čtvrtý vzájemný duel nakonec rozhodovaly i 

pevnější nervy. V úplném finiši je osvědčila parta VK a díky postupu 3:1 na zápasy si tak zahraje 

semifinále! 

 

VK Prostějov – TJ Ostrava 3:1 (25:18, 25:20, 23:25, 25:22) konečný stav série 3:1 
Simona Bajusz (kapitánka VK Prostějov): „První dva sety byly jasně v naší režii, soupeře jsme k ničemu nepustily. Ve 

třetím bych řekla, že jsme tak moc chtěly vyhrát, až jsme si to vlastními chybami zkazily. Čtvrtá sada pak bylo drama z 

obou stran, které jsme v koncovce vydřely. Za postup do semifinále extraligy jsme strašně šťastné.“ 

Miroslav Čada (trenér VK Prostějov): „V prvních dvou setech jsme hráli dobře, byli lepší a také třetí sadu měli rozjetou 

na vítězství. Místo toho nám utekla koncovka, čímž jsme měli další průběh zápasu psychicky těžší. Zvlášť po ztrátě 

náskoku 19:13 na 20:20 ve čtvrtém setu. Byli jsme přemotivovaní, strašně moc chtěli postoupit a z toho pramenily chyby. 

V rozhodující chvíli to ale holky zvládly, především zásluhou Karin Šunderlíkové a Katky Kvapilové. Střídáním pomohla i 

Pavla Meidlová, která to měla hodně těžké. Ustála to, stejně jako celý náš bojující tým dramatický závěr utkání. Tím jsme 

splnili základní cíl dostat se mezi nejlepší ligovou čtyřku a panuje tak spokojenost.“ 

Andrea Štrbová (kapitánka TJ Ostrava): „Gratuluji Prostějovu k postupu. My jsme sice nezačaly dobře, ale i za 

nepříznivého stavu pořád maximálně bojovaly. Jen to bohužel těsně nestačilo na vítězství. Soupeři přeji hodně úspěchů 

do dalšího průběhu play off.“ 

Zdeněk Pommer (trenér TJ Ostrava): „My jsme do zápasu dobře vstoupili a v prvních dvou setech na začátku vedli, 

což byl náš cíl, abychom mohli tvořit svou hru. Bohužel ve střední pasáži obou setů jsme vždycky dostali několik bodů za 

sebou, ale nesklopili hlavy. Díky tomu byly další dvě sady vyrovnané, rvali jsme se o každý balón. Neskutečný byl však 

rozhodčí, který si dnes úplně vymyslel čtyři míče. Například na konci písknul tečovanou ulívku, když celá hala viděla jasný 

aut. Každopádně musím holky pochválit, protože strašně bojovaly. A v závěru chybělo málo, aby i čtvrtý set otočily. Přesto 

zaslouží pochvalu za bojovnost a výkony v celé sezóně.“ 



Poslední volné místo ve čtvrtfinále vybojovali volejbalisté Ústí nad Labem 
Třetí vzájemné utkání v předkole play-off extraligy mužů, to byl zápas sezóny pro Ostravu a domácí 

SKV Ústí nad Labem. Samotnému utkání předcházelo tradiční hecování na sociálních sítích a bylo 

jasné, že se na hale na Klíši chystá velká bitva. Ústečtí však naplno využili domácího prostředí, 

rozhodující utkání této série jasně ovládli a slaví postup do čtvrtfinále. Pro tým Ostravy sezóna 

skončila. 

SKV Ústí nad Labem - VK Ostrava 3:0 (25:16, 25:16, 25:22 konečný stav série 2:1 
Domácí: Miloš Vemič, Martin Tibitanzl, Rik van Solkema, Radek Suda, Radek Baláž, Jiří Srb, libero Jiří 

Kořínek. Střídal: Matouš Lank   

Hosté: Tomáš Jambor, Filip Jarosinsky, Václav Kotas, Jakub Dvořák, Dominik Fořt, Mariusz Polynski, libero 

Damian Sobczak. Střídali: Matouš Vancl, Vojtěch Vašíček, Radim Závodský, Aleš Závodský, Vojtěch Bauman 

Jiří Kořínek (kapitán SK Volejbal Ústí nad Labem): „První dva sety jsme měli absolutně pod kontrolou. Třetí 

set jsme měli trochu problémy, ale zvládli jsme to a těšíme se na Jihostroj!“ 

Lubomír Vašina (trenér SK Volejbal Ústí nad Labem): „Pro nás poučná série. Věřili jsme ve vítězství a myslím, 

že to bylo dva a půl setu znát. I přesto, že se nám herní výkon v polovině třetího setu zadrhnul, silou vůle jsme 

zápas za obrovské a skvělé divácké podpory dotáhli do vítězného konce. Ostrava ale odehrála v předkole play off 

dobrá a bojovná utkání. Mám radost z kolektivního výkonu, který byl podpořen těmi individuálními.“ 

Damian Sobczak (kapitán VK Ostrava): „Gratuluji k vítězství a postupu Ústí, hodně štěstí v play off. Pro nás je 

to smutná sezona. Jedinou pozitivní věcí je náhodný postup do Final Four Českého poháru.“ 

Na úvod čtvrtfinále Příbram na domácí palubovce zaváhala s Odolenou Vodou 
První zápasy čtvrtfinále UNIQA volejbalové extraligy mužů 2021/22 jsou minulostí. Oba největší favorité na 

titul nezaváhali. Jihostroj České Budějovice lehce porazil oslabené Ústí nad Labem a Karlovarsko až po boji 

zdolalo Duklu Liberec. Překvapením je domácí prohra Příbrami s Odolenou Vodou, pražští Lvi si ve třech 

setech poradili s kladenskými Orly. 

 

VK EURO SITEX PŘÍBRAM – AERO 
ODOLENA VODA  1:3 (27:25, 21:25, 
23:25, 21:25) 

stav série 0:1 

Lukáš Trojanowicz (blokař VK Euro Sitex 

Příbram): „Přišlo mi, že jsme do dnešního 

zápasu nastoupili velmi vlažně, jako bychom 

byli velmi nervózní. Nedařilo se nám od servisu, 

nahrávky, přihrávky ani na bloku. První set 

jsme vyhráli těsně, skoro bych řekl, že i 

náhodou. Další tři sety jsme se už jen vezli a 

nepředvedli jsme ani náš herní standard. Ve 

čtvrtém setu za stavu 10:5 pro nás přišel na 

podání Matyáš Démar, my jsme neuhráli snad 

šest nebo sedm útoků, dělali jsme chyby, 

smečovali jsme do zámezí, byli jsme v síti a pak 

už se nám zkrátka těžce hrálo a nedokázali 

jsme s vývojem zápasu nic udělat.“ 



Martin Demar (trenér VK Euro Sitex Příbram): „Chtěl bych moc poděkovat divákům, že dorazili na dnešní zápas a 

vytvořili skvělou atmosféru. K zápasu bych řekl jediné – to, jak jsme dnes hráli a jaký výkon jsme předvedli, takhle se 

nehrají zápasy play off a tím pádem jsme nemohli ani pomýšlet na výhru.“ 

Matyáš Démar (kapitán Aero Odolena Voda): „Myslím si, že jsme dnes dělali o dost méně chyb než domácí, kteří 

působili nervózněji. My jsme sem přijeli s tím, že nemáme co ztratit, hráli jsme bez nervů, koncentrovaně. Myslím, že 

jsme i lépe podávali, a to všechno bylo klíčem k dnešnímu vítězství.“ 

Martin Kop (trenér Aero Odolena Voda): „Klíčem k výhře dnešního zápasu byla trpělivost a asi to, že jsme se 

nesložili po prvním prohraném setu. My jsme vlastně i v tom prvním setu byli nahoře, měli jsme setbol, bohužel těsný 

aut znamenal srovnání stavu, to se prostě někdy stane. Ale naštěstí kluci hráli od začátku do konce trpělivě, precizně, i 

když jsme nastoupili možná v trochu improvizované sestavě, ale ten, kdo dnes přišel na hřiště, tak neskutečně pomohl. 

Už to tak bývá, že série v play off často nerozhoduje jen základní šestka, ale všichni hráči. Pořád je to ale jen jedno 

vítězství, vedeme 1:0, což je skvělé, ale uvědomujeme si, že v úterý hrajeme znovu. Nicméně za dnešní vítězství jsme 

obrovsky šťastní, byl to hezký a vyrovnaný zápas. “ 

Autor: Štěpán Chvosta 

VK LVI PRAHA – KLADNO VOLEJBAL CZ  3:0  (25:23, 25:21,  25:22) 
Co si přáli, to splnili. Pražští Lvi přehráli v úvodním klání čtvrtfinále UNIQA extraligy kladenské Orly 

3:0. Stačila jim k tomu hodina a půl. Na druhou stranu je třeba přiznat, že všechny sety dospěly do 

vyrovnaných koncovek. Nyní se série přesune do Kladna, kde bude v úterý (18.00) pokračovat. 

Jakub Janouch (kapitán VK Lvi Praha): „Cenné vítězství. O to více, že rozhodovala vůle na úkor kvality. Ta je ovšem 

v play-off nezbytná. Musíme ji předvést i v úterý na Kladně.“ 

Tomáš Pomr (trenér VK Lvi Praha): „Důležité vítězství. Dostali jsme se do vedení 1:0, ale samozřejmě víme, že je 

potřeba vyhrát třikrát. Musím pochválit tým za koncentraci, byli jsme zodpovědní a hráli jsme přesně to, co jsme si 

řekli. Přestože nás soupeři tlačili servisem a často dostali do nevýhodných situací, tak jsme se z nich dokázali prosadit. 

A taky nám fungovala obrana.“ 

Jiří Kraffer (kapitán Kladno volejbal cz): „Hrál se dobrý volejbal. Výsledek úplně neodpovídá tomu, co se dělo na 

hřišti. Lvi byli v některých pasážích zápasu preciznější. Vždy rozhodla jedna naše špatná série na příjmu. Nebyli jsme 

schopni natřikrát otočit. Teď ale hrajeme doma a do Unyp areny se chceme vracet za stavu 1:1.“ 

Milan Fortuník (trenér Kladno volejbal cz): „V utkání jsme se nevyvarovali slabších chvilek, které domácí trestali. Z 

pohledu vývoje zápasu zaslouženě vyhráli.“ 

 

VK JIHOSTROJ ČESKÉ BUDĚJOVICE – SKV ÚSTÍ NAD LABEM  3:0  (25:19, 25:20, 25:19) 
V prvním čtvrtfinálovém utkání potvrdily České Budějovice roli favorita. Ústečtí v okleštěné sestavě 

nedokázali zastavit Jihostroj, který vyhrál nejrychlejším možným způsobem. V sérii se tak ujali 

Jihočeši vedení 1:0 na zápasy. 

Radek Mach (kapitán VK Jihostroj České Budějovice): „Klasický první zápas play-off. Zápas byl od začátku z 

obou stran trochu nervózní, ale jsem rád, že to z nás spadlo rychleji a dokázali jsme vyhrát.“ 

René Dvořák (trenér VK Jihostroj České Budějovice): „Bylo vidět, že nám na začátku trochu zatvrdly nohy. 

Opřeli jsme se o dobrý servis, který nás vrátil do hry. Jsem rád, že jsme vyhráli ve třech setech.“ 

Jiří Kořínek (kapitán SKV Ústí nad Labem): „Budějovice byly lepší na servisu. My jsme po dobrém příjmu 

nedokázali složit balon, a proto Budějovice vyhrály zaslouženě 3:0.“ 

Lubomír Vašina (trenér SKV Ústí nad Labem): „Blahopřeji Budějovicím k vítězství, byly lepší. Nás mrzí, že jsme 

nemohli přijet v kompletní sestavě, ale i v této sestavě jsme hráli statečně.“ 

VK ČEZ KARLOVARSKO – VK DUKLA LIBEREC  3:1  (19:25, 25:22, 25:22, 31:29) 
Úvodní utkání čtvrtfinále UNIQA extraligy mezi Karlovarskem a Libercem začala lépe hostující Dukla. 

V dalších setech si pro vítězství došli už domácí hráči, ale neměli to vůbec jednoduché.   



Daniel Pfeffer (kapitán VK ČEZ Karlovarsko): „Liberec přijel nažhavený. Přijel se poprat o výhru, a to se mu celkem 

dařilo. Vycházel jim servis, naopak nám vůbec. Je vidět, že to je play-off a všichni jsme věděli, že Liberec bude těžkým 

soupeřem. Jsme rádi za výhru a jedeme dál.“ 

Jiří Novák (trenér VK ČEZ Karlovarsko): „První zápas play-off strašně těžký. My jsme se vůbec nedostali do zápasu, 

protože jsme v prvním setu nedali pořádně servis. Pak jsme dělali míň chyb a začali jsme hrát. Nervy drásající 

koncovka čtvrtého setu, kde nás z toho ten servis vytáhl. Trochu mi tam dnes chybělo více bojovnosti, ale dnes jsme si 

Liberec osahali a jsme rádi za první bod.“ 

Jakub Veselý (kapitán VK Dukla Liberec): „Gratulace Varům, speciálně Patriku Indrovi, který je táhne. My 

neskládáme zbraně a budeme v téhle sérii dál bojovat. Příště chceme být lepší my.“ 

Petr Brom (trenér VK Dukla Liberec): „Vary jsou favoritem, hráli jsme na riziko a chtěli jsme je zaskočit, něco se 

povedlo. Zápas měl kvalitu nejenom volejbalovou, ale i emocema. Byl to zápas hodný play-off, bohužel se špatným 

koncem pro nás. Neskládáme zbraně.“ 

1. liga mužů – finále play off ročníku 2021/2022 
Výhodu domácího prostředí v úvodním zápase měly Benátky. Ještě před začátkem finálové série ovšem proběhl 

médii komentář Bučovic „extraliga pro nás není aktuální téma“. Pro Benátky to znamená si buď vybojovat návrat 

do mužské na palubovce anebo spoléhat na to, že je nikdo nepřeplatí při prodeji soutěže. Asi to bude hodně 

zajímavé – už první duely v Benátkách naznačily, že oba týmy jdou tvrdě za svým cílem a tak Benátky pojedou 

k odvetám do Bučovic za nerozhodného stavu 1:1 na zápasy. 

Benátky nad Jizerou – Sokol Bučovice    v PÁ   3:2 (-24,15,21,-24,10) a v SO 2:3 (18,28,-23,-17,-13) 

Odvety jsou na řadě 1. – 2. dubna. O třetí místo se hrálo pouze na jedno utkání a v něm byly úspěšnější Dobřichovice, 

když porazily Hradec Králové 3:0 

 

Liga juniorů –  ani předposlední dvoukolo stále nerozluštilo tajenku, kdo zvítězí ve skupině D. Vedoucí tým Blue 
Volley Ostrava B hrál v Opavě a utkání skončila plichtou. Dopoledne urvala vítězství 3:2 Ostrava, ale odpoledne 
stejným poměrem setů vyhrál domácí Happy Sport. Blue Volley tak má stále dvoubodový náskok, má však poněkud 
horší vylosování posledního dvoukola – zajíždí do Olomouce a ta má aktivní skóre 12 výher + 10 porážek. Happy 
Sport Opava oproti tomu přivítá doma B tým Green Volley Frýdek-Místek, který nasbíral zatím jen výher pět. 

 
EXTRALIGA KADETŮ – u extraligy žen už jsme si navykli na hegemonii týmů z Moravy. Nepamatuji si ovšem, že by podobná 

situace nastala také u kadetů. Finálový turnaj již byl nalosován a posuďte sami: 
Skupina A:  1.VK Jihostroj České Budějovice;  2.VAM Olomouc;  3.Green Volley Frýdek-Místek;  4.SVK Vlci Nový Jičín 
Skupina B:  1.VK Lvi Praha;  2.SK Kojetín 2016;  3.Blue Volley Ostrava;  4.VK Ostrava 
 
 
 
 

Vítězem krajského přeboru kadetek se stal celek TJ Ostrava B, když porazil tým TJ Odry 3:1 na zápasy 
 

Stejným poměrem zápasů skončila finálová série krajského přeboru žen. TJ Ostrava C porazila Kylešovice 
 

Čtverky staršího žactva 
OVS F-M 

V týdnu po jarních 
prázdninách byly 

odehrány březnové 
turnaje čtverkového 
volejbalu OVS F-M. 

Uvádím celkovou tabulku, 
ze které je patrný 

výsledek každého celku 
v jednotlivých turnajích. 

Soutěž se hraje turnajově 
ve dvou skupinách 

 
V Hrabyni, 28. března 2022  zapsal Brouk z Beskyd 

    X.2021 XI.2021 XII.2021 I.2022 II.2022 III.22 SUMA 

1. Red Volley FnO A 7 7 7 8 8 8 45 

2. Red Volley Fno B 6 6 5 6 7 7 37 

3. VSO - ZŠ Brušperk 4 5 6 7 6 5 33 

4. ZŠ Janovice 5 4 3 4 5 4 25 

5. KV Kopřivnice 1 3 4 3 3 3 17 

6. TJ Sokol Palkovice X  X  X  5 4 6 15 

7. TJ Sokol Fryčovice 3 2 0 2 0 2 9 

8. Red Volley FnO C 2 0 2 1 2 1 8 


